
   
 

Gemeenteraad Sliedrecht  
Artikel 39: Schriftelijke vragen raadsleden aan het college van B&W  
 
Datum: 3 oktober 2023  
 
 
Aan het college van burgemeester en wethouders van de gemeenteraad Sliedrecht, 
 
 
Steller vragen: raadslid de heer Jongeneel (Slydregt.NU)  
 
 
Onderwerp: PFAS-concentraties in Sliedrecht en omstreken  
 
 
Het college wordt verzocht de volgende vraag/vragen binnen vier weken schriftelijk te 
beantwoorden aan de steller. De termijn van vier weken start nadat de vragen op digitale 
wijze ter beschikking van de voorzitter van de raad zijn gesteld. 
 
 

1. Is het college bekend met het onderzoek van het Waterschap Rivierenland? 
 

2. Is het college bekend met de mate van verontreiniging van de grond in de polder 
in Sliedrecht Noord? 
 

3. Is het college bekend met de mate van verontreiniging van het grondwater in de 
polder in Sliedrecht Noord? 
 

4. Wil het college de exacte cijfers van PFAS concentraties in Sliedrecht e.o. die bij 
diverse meetpunten zijn gemeten vrijgeven zodat iedereen hier kennis van kan 
nemen?  
 

5. Wat zijn de gevolgen voor de planning met betrekking tot de actuele 
ontwikkeling van realisatie van bouwplannen in Sliedrecht Noord? 

 
 
Toelichting:  
Zembla heeft van de zomer onthult dat uit onderzoek van het Waterschap Rivierenland 
blijkt dat PFAS afkomstig van de teflonfabriek Chemours uit Dordrecht decennialang het 
grondwater en de lucht in Sliedrecht en omgeving heeft vervuild.  
 
Uitzending Zembla: https://www.bnnvara.nl/zembla/artikelen/de-pfas-doofpot 
 
 
Ondertekening en naam raadslid, 
 
M.J.H. Jongeneel  
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